
Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Wznawiam obrady. I jesteśmy przy uchwale w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości. Proszę bardzo. Jesteśmy przy dyskusji. Czy są 

jeszcze jakieś pytania? Czy Pan Wójt wyjaśnić tą sprawę, która została? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Jeśli chodzi o przedsiębiorców do 99 zostało wysłane, wysłane zawiadomienie aby rozliczyli 

się z umów, przedstawili nam umowy z podmiotami, które bedą odbierać śmieci, natomiast 

15% jeszcze z tych 99, 15% nie przestawiło nam. Taką mogę udzielić na tą chwilę 

informację. 

 

Radny Benedykt Zaremba 

A ja mam pytanie, panie wujcie, a stawki jakie oni mają? Te mniejsze niż te maksymalne? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Czy nikt tego nie weryfikuje na razie? 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

To jest ich rzecz. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ale to jest ich rzecz, ich to nie jest kompetencji, panie radny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Oni sobie sami stawki ustalają. Ale co będzie, jeżeli EkoRegion da większe stawki? 

 

Radny Maciej Merta 

Nie może. 

 

Radny Woźny Piotr 

To samo jak było do wywozu nieczystości, tak? Miał pan przez tego maksymalne stawki, jaką 

firma może udawać. 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Szkoda, że my sobie nie możemy dawać. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dobra, nie polemizujemy, bo to nie ma sensu. Proszę bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania 

odnośnie tego projektu? Proszę Pani Ulo. 

 

Radna Urszula Kmiecik 

Jeszcze mam takie pytanie. Ile podmiotów gospodarczych zostało zwolnionych z przekazania 

takiej informacji i podpisania umowy, bo wiem, że są takie podmioty gospodarcze są również, 

które nie muszą składać. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Na dzień dzisiejsze nie było. 

 

Radna Urszula Kmiecik 

Nie było. 



 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

A proszę o takie informacje, proszę się szybciej jak gdyby na komisjach pytać, żeby ja nie 

będę pracowników tutaj powoływał, bo uważam, że to jest nie na tą chwilę. Ale nie było do 

tej pory. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Skoro nie było, to jasne. Wyjaśniona sprawa. Proszę bardzo, czy jest jeszcze pytanie? Nie 

ma? Nie ma. Zamykam dyskusję, stwierdzam kworum i przystępujemy do głosowania. Kto z 

pań i panów radnych jest za przyjęcie projektu uchwały nr 51/335/2024? Kto jest przeciw? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Kto się wstrzymał? Proszę o odczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Tomasz Białek 

Za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej. 

 

Radny Kędzia Andrzej 

Za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula. 

 

Radny Kmiecik Urszula 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz. 

 

Radny Grzegorz Machynia 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam, 

 

Radny Adam Olek 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za, Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Piotr Woźny 

za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo, głosowało 15 rannych, radni przyjęli wyżej wymienioną uchwałę. I kolejny 



projekt jest ustawiony 51/336/2024, Rady Gminny Łubnice, dnia 5 marca 2024 roku. w 

sprawie przyjęcia do realizacji planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Łubnice 

aktualizacja na lata 2023-2027. Na podstawie artykułu 18 ust. 1 w związku z artykułem 7 ust. 

1 punkt 1 punkt 3 i punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

uchwala się co następuje. Paragraf pierwszy. Uchwala się dokument pod nazwą plan 

gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Lublice, aktualizacja na lata 2023-2027, stanowiący 

załącznik do niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Paragraf 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. Paragraf 3. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. I tutaj również proszę o otrzymanie opinii do tego 

projektu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia nr 67/2024 z dnia 29 lutego 2024 roku. Komisja po wysłuchaniu wyjaśnia stanowisko 

merytorycznego, pozytywne opiniują projekt i nie wnoszą uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję za opinię, otwieram dyskusję, są pytania? Nie ma pytań. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam twór i przystępujemy do głosowania. Kto z Pani Panu Randy jest za przyjęciem 

projektu uchwały nr 51/336/2024, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o odczytanie 

nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz. 

 

Radny Tomasz Białek 

Za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej. 

 

Radny Kędzia Andrzej 

Za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula. 

 



Radny Kmiecik Urszula 

Wstrzymuję się. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela. 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Mahynia Grzegorz. 

 

Radny Grzegorz Machynia 

Za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Adam Olek 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za, Podgórski Krzysztof, 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Piotr Woźny 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Jestem za, 



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo przy jednym głosie wstrzymującym, a głosowało piętnastu radnych. 

Stwierdzam, że radni przyjęli wyżej wymienioną uchwałę. Kolejnym projektem jest uchwała 

nr 51/337/2024 Rady Gminy Łubnice, z dnia 5 marca 2024 roku w sprawie przyjęcia założeń 

do planu zaopatrzenia ciepło, energię elektryczną i paliwo gazowe dla Gminy Łubnice. Na 

podstawie artykułu 19 ust. 2 i 8 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne oraz 

artykułu 18 ust. 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Uchwala 

się co następuje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Paragraf pierwszy przyjmuje się założenia do planu zaopatrzenia ciepła, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Gminy Łubnice stanowiące załączniki do niniejszej uchwały. Paragraf dwa 

wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. I paragraf trzy uchwała wchodzi 

w życie z dniem podjęcia. I proszę o czytanie opinii. Opinia nr 67/2024 z dnia 29 lutego 2024 

roku. Komisje po wysłuchaniu wyjaśnięń z stanowiska merytorycznego, pozytywnie opiniuję 

uchwałę i nie wnoszą uwag. Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam kworum i przystępujemy do głosowania. Kto z Panią radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały nr 51/337/2024. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Proszę o odczytanie 

nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian, 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz, 

 

Radny Tomasz Białek 

za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria, 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej, 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za. 



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 

Radny Kmiecik Urszula 

Wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela, 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz, 

 

Radny Grzegorz Machynia 

za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej, 

 

Radny Merta Maciej 

jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan, 

 

Radny Musiałek Jan 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam, 

 

Radny Adam Olek 

za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za, Podgórski Krzysztof. 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr. 

 

Radny Piotr Woźny 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 



Zaremba Benedykt. 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję. Głosował 15 radnych. Jeden głos wstrzymujący stwierdzam, że radni gminy 

przyjęli wyżej wymieniona uchwałę. Przed ostatnim projektem uchwały jest uchwała numer 

51/338/2024 Rady Gminy Łubnice z dnia 5 marca 2024 roku w sprawie przejęcia programu 

ochrony środowiska dla Gminy Łubnice do roku 2030. Na podstawie artykułu 18 ust. 2 punkt 

15 ustawy z dnia 18 marca 1990 roku o samorządzie gminnym w związku z tym 18 ust. 1 z 

ustawy z dnia 27 kwietnia 2021 roku Prawo ochrony środowiska uchwala się co następuje. 

Paragraf pierwszy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Przyjmuje się program ochrony środowiska dla Gminy Łubnice do roku 2030 stanowiący 

załącznik do niniejszej uchwały. Paragraf 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi 

Gminy Łubnice. Paragraf 3. Uchwała prowadzi życie z dniem, podjęcia i Panie Tomaszu 

odczytamy opinie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia 67/2024 dnia 29 lutego 2024 roku. Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień stanowiska 

merytorycznego pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję. Bardzo proszę bardzo otwieram dyskusję. Pani Mario proszę. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ja chciałam tylko zapytać, bo w uzasadnieniu tej uchwały mamy, że zarząd powiatu 

wieruszowskiego w terminie ustawowym nie zajął stanowiska w sprawie zaopiniowania 

programu ochrony środowiska dla Gminy Łubnice do 23 roku i uważa się, że dokument 

uważa się za przyjęty w brzmieniu przedłożonym przez gminę, czyli chciałabym Pana 

Mecenasa może dodać, czy takie to jest uzasadnione, czyli zarząd powiatu nie musi się 

opiniować. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Proszę Pani, przyjmuje się tak zwaną dorozumiane, pozytywne zaopiniowanie przedłożonego 

powiatowi materiału, jeżeli w terminie określonym w ustawie nie zajmuje stanowiska na 

piśmie, czyli w ogóle nie mamy żadnego stanowiska, to znaczy że przyjmuje się pozytywne. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 



Dziękuję za wyjaśnienie. Proszę bardzo, czy są jeszcze pytania. Nie ma. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam kworum i przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za 

przyjęciem uchwały na 51/338/2024. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Proszę o odczytanie 

nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Tomasz Białek 

Za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria, 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzie Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

Za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula, 

 

Radna Urszula Kmiecik 

Wstrzymuję się, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela, 

 

Radna Kuna Aniela 

Za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz, 

 

Radny Grzegorz Machynia 

Za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej, 

 



Radny Merta Maciej 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan, 

 

Radny Musiałek Jan 

Za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam, 

 

Radny Adam Olek 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za, Podgórski Krzysztof, 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr, 

 

Radny Piotr Woźny 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedyk, 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo. Głosowało 15 radnych przy jednym głosie wstrzymującym, stwierdzam ,że 

radni przyjęli wyżej wymienioną uchwałę. I ostatnim projektem jest uprawność 51/339/2024 

Rady Gminy Łubnice, dnia 5 marca 2024 roku, zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Gminy 

Łubnice. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 1, artykułu 22, 40 ustęp 2 punkt 1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, Rady Gminy Łubnicach, uchwala co 

następuje. Paragraf pierwszy, uchwale numer 40/207/2018 Rady Gminy Łubnice z dnia 16 

października 2018 roku w sprawie statutu z Gminy Łubnice wprowadza się następujące 

zmiany. Podpunkt pierwszy, w paragrafie 13 ustęp 3, podtrzymuje brzmienie. W 

powiadomieniu o sesji należy podać porządek obrad, załączyć projekty uchwał, sprawozdanie 

wójta z działalności w okresie międzysesyjnym oraz inne niezbędne materiały związane z 



porządkiem obrad, przy czym materiały dotyczące uchwalenia budżetu dostarcza się radnym 

najpóźniej na 10 dni przed sesją. Po punkt 2 paragraf 34 dodaje się ustęp czwarty w 

brzmieniu, oprócz Uchwał Rada Gminy może podejmować oświadczenia zawierające 

stanowisko w określonej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Podpunkt 3 paragraf 50 punkt 1. Potrzebuję brzmienia na zlecenie i w zakresie określonym 

przez radę gminy, dokonywanie kontroli działalności Wójta Gminy, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy pod względem legalności, 

gospodarności, rzetelności, celowości oraz zdolności dokumentacji ze strony praktycznej. 

Paragraf dwa, wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. Paragraf trzy, 

uchwała wchodzi w życie 14 dni od dnia ogłoszenia. w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego i proszę odczytać opinię w tej kwestii. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia 67/2024 dnia 29 lutego 2024 roku. Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień Sekretarza 

Gminy pozytywnie opiniuje projekt uchwały i nie wnosi uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. I może Pani Maria, proszę. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Tylko jedno pytanie. To właśnie paragraf pierwszy podpunkt drugi, że oprócz uchwał Rada 

Gminy może podejmować oświadczenia zawierające stanowisko w określonej sprawie. 

Chciałabym, czy możemy na przykład doprecyzować jakie to oświadczenia i na przykład 

jakie, jakie stanowisko w jakich określonych sprawach, no bo żeby radni może wiedzieli, że 

W jakiej określonej sprawie, czego dotyczącej, czy w każdej, jakby to bardziej coś 

doprecyzowane było, czy wiemy coś na ten temat, bo to jest tak dosyć ogólnie, czyli po 

prostu, jak gdyby w każdej sprawie mogą być oświadczenia, czy w jakichś określonych 

dziedzinach życia tutaj gminy. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Nie jesteśmy pani radna w stanie wymienić oświadczeń, którymi będziemy się zajmować na 

przestrzeni kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Natomiast przyjmując zaświadczenia te mogą być zawierane w zakresie, w którym Rada 

Gminy jest kompetentna do podejmowania stanowisk lub też do opiniowania stanowisk 

wynikających z innych ustaw, ale napisać to w statucie nie jesteśmy w stanie, bo po prostu. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ale przepraszam, ja nie mówię, żeby to było zapisane, ale tylko dopytuje się, czy w jakiej 

sprawie, czy czego dotyczącej, bo wiadomo, projekty, uchwał, uchwały, wszystko, a te 

oświadczenia jakiego typu, to tylko chodzi o takie ustne doprecyzowanie, czy wyjaśniene. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Jakie doprecyzowanie, to byśmy musieli wymienić te oświadczenia. My nie jesteśmy w stanie 

wymienić, że. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 



Tak powiem, z nazwy oświadczeń, które Gdzieś tam w przyszłości Rada może. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ale czego mogą dotyczyć na przykład oświadczenie, że będąc radną mogę oświadczyć. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Przede wszystkim powinny dotyczyć dwóch rzeczy. Powinny dotyczyć tematyki, do których 

władna jest podejmowania właśnie zajęcia, stanowiska Rada Gminy, a wynikające z artykułu 

7 ustawy o samorządzie gminnym, gdzie jest zakres działania Rady Gminy. To jest jedna. 

Poza tym również ewentualnych sprawach, które do ewentualnego zaopiniowania czy zajęcia 

stanowiska występują inne jednostki, czy do samorządu terytorialnego, czy organów 

administracji państwowej. To jedynie w tym zakresie, ale ja bym pozostawił To tak jak jest 

mówię, no to nie będzie precyzyjny zapis. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ja nie mówię żebyśmy tutaj cokolwiek zmieniali, ja chciałam tylko ustnie usłyszeć 

stanowisko, a reszta jest ok. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Podstawą, podstawą, znaczy zakres działania Rady Gminy jest określony w artykule siódmym 

ustawą o samorządzie gminnym. Tam jest określone co należy do gminy, poza tym Zadania 

wynikają również z innych. Ustaw, których ani na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie 

przewidzieć, a także wynikają z tego takie stanowiska, że jakiś inny organ może się zwracać 

do Rady Gminy o zajęcie jakiegoś stanowiska i to wtedy byśmy mogli to podejmować w 

drodze oświadczenia. Na dzień dzisiejszy ja bym tutaj nie nawykał tego katalogu, bo mówię 

my nie jesteśmy w stanie jego określić. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Oczywiście. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

A jeżeli można Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę bardzo Panie Mecenasie. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Proszę Państwa ja już tutaj z Panem Przewodniczącym Komisji Statutowej rozmawiałem, że 

ja bym po prostu tej uchwały na dzisiejszej sesji nie przyjmował. Wynika to z kilku faktów. 

Pamiętacie Państwo, żeśmy dyskutowali cały czas, bo był problem ze zwoływaniem Komisji 

Wspólnych Rady Gminy. No tutaj w tej zmianie statutu nie zostało to sprecyzowane. Poza 

tym ja mam wątpliwości co do paragrafu pierwszego punkt 3, który mówi o tym, że 

zakreślony przez radę gminy dokonywanie kontroli działalności wójtek gminnych, gminnych 

jednostek to jest powtórzenie przepisów ustawy o finansach publicznych, ustawy o 

rachunkowości. I tutaj nadzor wojewody może, może to kwestionować, ja nie mówię, że 

będzie kwestionować, ale może kwestionować. Poza tym proszę Państwa, jeszcze jest jedna 

rzecz, która najprawdopodobniej w najbliższym czasie wyjdzie, a mianowicie Związek Miast 

Polskich, jeżeli dobrze pamiętam, wystąpił z inicjatywą ustawodawczą do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej w zakresie zmiany ustawy o samorządzie gminnym. w zakresie 

przywrócenia czteroletniej kadencji Rady Gmin Wójtów Gmin i zniesienia obowiązku zakazu 



piastowania z stanowisk wójta z wyboru na dłużej niż dwie kadencje. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

To najprawdopodobniej przejdzie i w najbliższym czasie, jeżeli to przeszło w tym roku, to 

będziemy musieli też zmieniać statuty nasz i statuty Sołectw, bo do tego kandydacyjność 

sołectw jest podporządkowana, tak jakby związana z kandydacyjnością rady. Ponieważ ta 

upała trafiła do porządku, no to musimy ją przekłosować, ale co państwo zadecydujecie? Ja 

jeszcze chciałem jedną rzecz powiedzieć. W 2018 roku na komisji statutowej przygotowując 

obecny statut naprawdę przyłożyli się do tej pracy i oni to co myśmy zrobili w osiemnastym 

roku to inne gminy przynajmniej tutaj w województwie łódzkim dopiero wprowadzają teraz 

niektóre zapisy. Natomiast ja mam wątpliwość co do tego punktu trzeciego i mówię Państwu 

o ewentualnych zmianach, które będą musiały nastąpić, jeżeli będzie zmiana ustawy o 

samorządzie gminnym, a najprawdopodobniej będzie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę bardzo. Ktoś temat chce przedyskutować. Proszę Panie Maćku. 

 

Radny Merta Maciej 

Panie Mecenasie chciałem zapytać te oświadczenia w jakiej to by miało być formie Rada 

Gminy w jakiej w formie poprzez głosowanie? 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Tak poprzez głosowanie, tak jak nad uchwałą przy czym nie ma tutaj tytułu uchwały, a 

oświadczenie Rady Gminy. Chociaż niektóre niektóre samorządy robią w ten sposób, że 

podejmują uchwałę w sprawie przyjęcia oświadczenia o jakiejś tam sprawie. 

 

Radny Merta Maciej 

Normalnie musi być dokument przygotowany? 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Tak, to będzie w głosowaniu, zawsze w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę. 

 

Radny Tomasz Białek 

W odpowiedzi Pana Mecenasa, to komisja się w ogóle nie zajęła tym, czy komisje wspólne 

mogą być odwoływane, czy nie, bo to było największego problemu wtedy. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Jeżeli mogę, my mamy zapisane w statucie możliwość zwoływania komisji wspólnych, tylko 

zawsze była taka kwestia, kto to powinien podpisywać, czy to powinien podpisywać 

przewodniczący, czy powinni podpisywać to wszyscy przewodniczący komisji stałym Rady 

Gminy. Tutaj była rozbieżność i to nie jest doprecyzowane. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Panie Wojtku, jak komisja się do tego ustosunkuję? 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Na komisjach była rozmowa i tutaj przedstawiliśmy swoje stanowisko, że jeśli komisja 



pracowała, te trzy punkty zatwierdziła, zostały one przedstawione i jak najbardziej te nasze 

wypracowane tutaj po tych zebraniach Chcielibyśmy stanowisko takie, żebyśmy podjęli 

stanowisko i chcielibyśmy te zmiany wprowadzić w statucie. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

To jest stanowisko komisji, natomiast stanowisko radnych będzie radnych głosowali nad 

ustawą. 

 

Sołtys Michał Piasta 

Czyli te zmiany nie są tam gdzieś od góry, nie? 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Nie, nie, nie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Komisja do zmiany stanowiska. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

A tych posiedzeń komisji ile było? 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Trzy. 

 

Sołtys Michał Piasta 

Ale mówimy o całej kadencji, czy w tym roku? 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Komisja Statutowa została specjalnie powołana do przejrzenia starego statutu i ewentualnego 

wprowadzenia zmian. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

A jak nam zakwestionują któryś punkt, to tylko ten punkt zakwestionują. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

No raczej tak. Ja wam mówię właściwości co do tego punktu trzeciego, bo to jest co prawda 

nie wprost, ale jest to powtórzenie z jakimiś ustawami. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Komisja stoi na takim stanowisku, że nie będziemy się tutaj jak gdyby rozdrabniać nad tym 

po prostu. Przyjęliśmy, jest opinia pozytywna. Myślę, że nie będziemy tutaj już teraz nic 

zmieniać. Proszę bardzo, jeśli są pytania to proszę, jeśli nie ma to przechodzimy do 

głosowania. Nie ma. Zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów 

Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 51/339/2024. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzyma. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę o odczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz, 

 

Radny Tomasz Białek 

Przeciw. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzie Andrzej. 

 

Radny Kędzia Andrzej 

Wstrzymuję się. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula. 

 

Radny Kmiecik Urszula 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela. 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz. 

 

Radny Grzegorz Machynia 

Za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej. 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan. 

 

Radny Musiałek Jan 



Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam. 

 

Radny Adam Olek 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pwalik Tomasz jestem za. Podgórski Krzysztof. 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr. 

 

Radny Piotr Woźny 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt. 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych i głos przeciwny jeden wstrzymujący jeden 

stwierdzam, że radni przyjęli wyżej wymieniona uchwałę. Zrealizowaliśmy punkt szósty, 

przechodzimy do punktu siódmego. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Proszę bardzo, 

Pani Aneto, czy są jakieś odpowiedzi? 

 

Inspektor do spraw Rady Gminy Aneta Głowacka-Olek 

Na poprzedniej sesji, która była w grudniu, interpelacje złożył Sołtys wsi Wójcin Michał 

Piasta. W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną na L sesji Rady Gminy w Łubnicah w 

dniu 20 grudnia 2023 roku. Uprzejmie informuję, że budowa chodnika oraz wykonanie 

nakładki na ulicy Sienkiewicza w Wójcinie będzie możliwe w przypadku pozyskania środków 

zewnętrznych na to zadanie. Natomiast wybudowanie studzienki na ulicy Sienkiewicza i 

Strażackiej postaramy się wykonać w ramach środków własnych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję Pani Aneto. Jakieś pytania może do tego, kto tej odpowiedzi nie ma. Wszystko jest 

w porządku, więc zamykam ten punkt. Przechodzimy do punktu ósmego, wolne wnioski. 

Proszę bardzo, otwieram dyskusję o wolnych wnioskach. Są jakieś pytania? Proszę. 



 

Radny Tomasz Białek 

Panie Wójcie, czy może coś się dzieje z tym stawem u nas? Będzie remontowany, czy nie 

będzie? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Mówi Pan o tym zbiorniku, tak? Na dzień dzisiejszy jeszcze dostaliśmy odmowę na jedno 

pismo, ale czekamy na następne, to na pewno mamy jeszcze w tym okresie jeden aparat. 

 

Radny Tomasz Białek 

Ale to finansowanie, tak? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Tak. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ale tam o co chodziło? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

O staw. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

O zbiornik retencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Chodzi o odwolenie, chodzi o obrodzenie, chodzi po prostu o. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ale żeby dalej zbiornik był. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Tak 

 

Radna Gwizdek Maria 

Podrzucamy, a ja nie jestem z tajemniczona i chciałabym wiedzieć, co ma być robione. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Z jakiego programu miał być robiony ten, na jaki program te wnioski były składane? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Proszę się zgłosić do Pani Sekretarz. 

 

Radny Grzegorz Machynia 

Ale dofinansowanie jakieś będzie, tak? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Mówię, że na dzień dzisiejszy nie otrzymaliśmy pozytywnej odpowiedzi. Będzie drugi nabór, 

będziemy starali się oczywiście złożyć do drugiego naboru. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 



Na razie się nie udało. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Jeśli składaliśmy wniosek, to coś musiało być. Tak jak pan tutaj radnemu, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

No dobrze, ale takie sytuacje też powinny przez radę przechodzić, to jest jakaś inwestycja. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Oczywiście informacyjnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

No Panie Wójcie, to też nie będzie kosztowało 5 czy 10 tysięcy, tak. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Oczywiście, że nie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

No właśnie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Na dzień dzisiejszy proszę do Pani Sekretarz ona składała wniosek. 

 

Radna Urszula Kmiecik 

To chodźcie idziemy. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Zapoznać się jak najbardziej. 

 

Radny Tomasz Białek 

Już parę lat prosiłem o remont płotu, wszystko i Pan Wójt na razie nie ma zamiaru. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jest Pani Sekretarz 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Ale na tę chwilę sytuacja jest w ogóle nic nie znana. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Pani Sekretarz chyba słyszała to może poprosimy. 

 

Sekretarz Gminy Ewa Borkowska 

Szanowni Państwo, nabór jest do końca czerwca i idzie to z rozporządzeniem Ministerstwa 

Rolnictwa wsi z 8 lipca 2022 roku dofinansowanie dla gmin 100%. Na budowę przebudowy 

otwartych zbiorników retencyjnych służących do prowadzenia wód opadowych lub 

roztopowych, wód gruntowych lub wód płynących. Czyli w zakresie robót, czyli przebudowa 

remontu, odmulenie, wyczyszczenie brzegów. 

 

Radna Kuna Aniela 

I jaki przewidywany koszt tego? 



 

Sekretarz Gminy Ewa Borkowska 

Szacowany jest, około 100 tys. mówię dofinansowaniu 100%. Ale zobaczymy, bo jeszcze jest 

miniony teraz kosztorys. Jesteśmy na etapie poprawiania kosztorysów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Taką informację żeśmy chcieli. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Mamy informację, dziękujemy bardzo. Proszę bardzo, czy są jeszcze jakieś inne pytania? 

Panie Tomaszu, proszę. 

 

Radny Tomasz Białek 

Panie Wójcie, z tym płotem na razie nie będziemy nic robić. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Proszę? 

 

Radny Tomasz Białek 

Z tym płotem na razie nie będziemy nic robić. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Na dzień dzisiejszy nie czekamy, jak złożymy ten, czekamy na rozstrzygnięcie i wtedy 

wszystko spróbujemy zrobić. Nie będę robił samego płotu. 

 

Radny Tomasz Białek 

No ja rozumiem. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Czekamy, czekamy na dofinansowanie. 

 

Radny Tomasz Białek 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Panie Benku, proszę. 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Ja będę miał pytania odnośnie drogi łąkowej, dlatego że dochodzą do mnie różne sprzeczne 

informacje. Był kiedyś zrobiony projekt wystawiony na sali do OSP Dzietrzkowicach. W tej 

chwili słyszę od ludzi gdzieś tam swoimi, nie wiem, ścieżkami dochodzą, słyszą o pewnych 

zmianach w tym projekcie. Jedni mówią, że ten rów nie będzie wyłożony, drudzy mówią, że 

most nie będzie ruszany. Nie wiem, może Pan Wójt nam to wszystko usystematyzuje i jakoś 

ostateczną, bieżącą, albo nieostateczną, albo aktualną odpowiedź udzieli, żeby ci ludzie 

wiedzieli po prostu, co się dzieje u nich na drodze, nie? Kiedy? I tak dalej. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Za drogę odpowiadam, za wykonawstwo odpowiadam tutaj Urząd Gminy ja odpowiadam i 

wykonawca. I tutaj na bieżąco mamy spotkania i Co chwilę, a można powiedzieć, wyskakują 

inne, jak gdyby, rozbieżne te. Jeśli mieszkaniec któryś ten, proszę o telefon, nie widzę tutaj 



żadnych... 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Do Pana Wójta? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Tak, można i do mnie dzwonić. Na dzień dzisiejszy, nie obiecam, czy to będzie zrobione, czy 

to będzie wyłożone, droga na 100%, będzie i ścieżka będzie. Kwestia teraz robót zamiennych 

bądź innych, my podejmujemy to na bieżąco, wtedy jak wynikają właśnie problemy. 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

A kiedy Rada będzie mogła się dowiedzieć, co zostało zamienione, z czyim kosztem, z jakim 

kosztem? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Od tego mamy tutaj tak samo inspektora nadzoru, który to nadzoruje, i pana Andrzeja 

Trzeciaka. Myślę, że Rada za mocno nie ma chyba do tego głowy. Ja podpisałem umowę z 

wykonawcą i to ja mam za to odpowiedzialność Wyście przegłosowali tą drogę, tak? 

Natomiast jeśli chcecie, a będzie coś zmieniane i będzie już fakt autentyczny, zostaniecie o 

tym powiadomieni. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

No tak, dobrze pan mówił, powiem, że pan podpisał, rada przegłosowała, to rada przyjęła 

środki wysokość dofinansowania w jakiś tacy stopniu. za chwilę Rada też będzie postawiona 

przez faktem, na przykład, bo Pan Benek też gdzieś tutaj dopytuję o zmianę w projekcie, też 

może to pociągnąć jakieś koszty. Ja mówię, że na pewno przy każdej inwestycji wyskakują 

jakieś dodatkowe, tak, ale żebyśmy za chwilę nie zostali przed dużymi kosztami przed 

postawieniem, tak? 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Właśnie to idzie w drugą stronę, przepraszam, Panie Wójcie, tu właśnie ma iść to w drugą 

stronę, że zmniejszy, bo wycena była pierwotna na 3 miliony bodajże w kosztorysie, którego 

nie mamy w tej chwili, żeby się odnieść do przedmiaru i porównać sobie, No i co dalej, no i 

teraz się okazuje, że w tych trzech milionach dużą wartość przedstawiał częściowy remont 

mostu, czyli nowa nawierzchnia, przyczółki, dylatacja. W tej chwili też takie plotki chodzą, 

że to ma być nierobione, czy to będzie robione, czy nierobione, ja nie wiem, dlatego prosiłem 

Pana Wójta o wyjaśnienia, no bo jeżeli to nie będzie robione, no to koszt tej drogi będzie 

znacząco zmniejszyć, nie? Nie wiem. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

W najbliższym czasie będę miał spotkanie z wykonawcą i o, w szerszym zapoznaniu się z tą 

drogą, ze szczegółami technicznymi, wtedy mogę Państwu coś powiedzieć. 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Możemy Pana Wójta obowiązać, że na następnej sesji nam Pan to przedłoży? Czy jest to 

możliwe? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Nie odpowiem na to pytanie. Jeśli to będzie w mojej kompetencji, zdążę się spotkać i omówić 

pewne szczegóły, to udzielę takiej informacji. 



 

Radna Gwizdek Maria 

Bo może też idąc w tym tokiem myślenia, że ja bym chciała też gdzieś na przykład, bo też 

mieszkańcy Wójcina pytają co z tymi drogami w Wójcinie, czyli można jakby już żeby też 

uspokoić mieszkańców, czy w ogóle cokolwiek powiedzieć na temat tych dróg, bo niektórzy 

mówią, że w ogóle może nie będą zrobione i także żeby też ja bym chciała wiedzieć na 

przykład czy na tą przyszłą sesję, czy by Pan Wójc też pokrótce powiedział. Jakie są po 

prostu etapy danych dróg, że np. Wójcinie mamy tam Kołątaja, mamy Zieloną, mamy Krótką, 

żeby cokolwiek powiedzieć, na jakim etapie jest ta droga i żeby uspokoić mieszkańców, że 

będą zrobione, bo po co plotki gdzieś tam mają być, jak to możemy powiedzieć na sesji, 

wtedy mieszkańcy, nie trzeba każdemu z osobna tłumaczyć, tylko będą na sesji usłyszą. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Powiem tak, wszystkie drogi na pewno będą zrobione, tak jak jest to z umową. Natomiast jak 

Pani widzi ulica Kołłątaja jest wykorytowana, ulica Kopernika też jest wykorytowana. Zostaje 

jeszcze ulica Zielona i zostaje ulica Krótka, która będzie w następnej kolejności robiona. 

Natomiast jeśli chodzi, jeśli chodzi tu o Łubnicę, jeszcze jest ulica Łąkowa wykorytowana i 

zostaje nam Polna też wykorytowana, zostaje nam tutaj Piastowska Nierostala, Ruszona i 

Sienkiewicza. Na kolonii będzie dolany teraz jak najszybciej asfalt drugą, druga warstwa i w 

pierwszej kolejności będzie robiona pierwsza warstwa wiążąca ulicy Łąkowej. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Czyli tam na ulicy Zielonej, bo tam była kwestia właśnie, nie wiem czy odkupienia jakiejś 

części drogi czy coś, to już to jest załatwione? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Na dzisiejszy jest to sprawa zamknięta. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Zamknięta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

A jeszcze pytałem Panie Wójcie o tą ulicę Kopernika, bo dzisiaj czy zwraca się Pan do 

wykonawcy, żeby był pewien przejazd? Bo tam na końcu koła ulicy Kopernika. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Tak, tak. Panu tam aż do posesji temu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Tak, tak. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Pojeździłem tam obecnie... 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Tam do ostatnich był po prostu dół i to zostało zostawione i tam nie było przejazdu po prostu. 

Nawet rolnicy teraz tam nie przyjadą. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Znaczy się najgorsza rzecz, że ja byłem ostatnio na tej ulicy, to jest tam, no do Pana Stasiak, 



tam na końcu nie jest porównanie zrobione. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

No tak, dokładnie. To mówię o tym. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

I to jest zostało zgłoszone, ma to być jak najszybciej usunięte. Chodziło tam przede 

wszystkim też o warunki pogodowe, które No nie czarujmy się, dlatego jest m.in. zmiana, jak 

gdyby ciągła robót, bo na tym odpowiada kierownik robót i jeśli pada deszcz, to oni nie będą 

kłaść asfaltu, nie będą czegoś robić, idą korytować następne ulice. Także ciągle jest wszystko, 

jak gdyby nam tutaj pogoda dyktuje, jakie ja się też wykonawcy też, jak gdyby nie wtrącam, 

to on odpowiada za całość inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę Panie Wojtku, bo mnie zagadał Pan Tomasz. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja mam pytanie do Pana Mecenasa. Radny ma prawo iść do stanowiska merytorycznego, czy 

do Pana Wójta i poprosić o wgląd do dokumentacji? 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Tak, takie prawo radnemu rząd zapewnił ustawa o samorządzie gminnym. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Dziękuję. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ale jest ochrona danych też tu. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

Proszę. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ochrona danych. 

 

Radca Prawmy Jerzy Dela 

No ochrona danych to już i radny jest zobowiązany do użytkowania tajemnicy związanej z 

ochroną danych, ale jako zasada jest taka zapisana ustawowo, że radny ma prawo wglądu do 

dokumentów w danym urzędzie gminnym. Oczywiście jeżeli chodzi o dokumenty jakieś 

archiwalne, no to trzeba by było dla dobra sprawy powiadomić wcześniej, żeby pracownik był 

w stanie te dokumenty odszukać, bo to nie wszystko jest na stanowisku. Ale co do zasady, to 

jest Prawo Radnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dobrze. Proszę, czy są pytania? Panie Tomaszu proszę. 

 

Radny Tomasz Białek 

Te drogi kiedy tutaj będą ruszane? Te piastowska, te sienkiewicza? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 



To pytanie jest do wykonawcy. Ale na pewno nie szybko, to są ostatnie kolejności one będą 

ruszone. A pewno w tym roku, tak jak umowa mówi, będzie w końcu roku będą, drogi będą 

ruszone. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

W końcu roku, czy do sierpnia? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Do sierpnia. My możemy, mamy do siebie. A skąd państwo wiecie, że coś się nie stanie? Coś 

może ulec nagle? Warunki atmosferyczne, a może będzie... Mamy podpisane. Czy faktycznie 

tak będzie? Daj Boże. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Troszkę nam to właśnie wstrzymała ta pogoda. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Sami państwo widzicie, że mamy mokrą zimę. Nie było tyle śniegu, co było, jest tyle wody. 

To już też jak gdyby pokrzyżowało pewne plany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

No, no, no. Czy są jeszcze pytania? 

 

Sołtys Michał Piasta 

Czy wiadomo coś, jeżeli chodzi drogi powiatowe zakres prac, łatanie dziur? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Na razie żeśmy zainterweniowali, no będą łatać. 

 

Sołtys Michał Piasta 

No właśnie ostatnio przyjechali tutaj z Wieruszowa i załatali małą dziurę tutaj przy przejściu, 

przy tym przejściu do pierwszej szkoły, no i myślałem i liczyłem na to, że troszeczkę więcej 

się przyłożą i gdzieś jakąś tą dziurę i dalej będą łatać. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

No i my zainterweniowali, powiedzieliśmy, że mamy bardzo dużą ilość dziur i to właśnie na 

drogach, przede wszystkim na drogach powiatowych i głębokich, że to mogliśmy, natomiast 

tutaj nie, nie, natomiast tutaj do, w najbliższym czasie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Czy jeszcze ktoś, czy już będziemy kończyć? Tak, kończymy, dziękuję bardzo. A więc 

dziękuję państwu za udział w obradach i zamykam LI sesję Rady Gminy w Łubnicach. 


